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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.12.2019 

XVI Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 31 października 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 31 października 2019 r. o godz. 12:00 

Zakończono o godz. 17:50 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył   Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, Burmistrza – Pana Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Panią Sylwię Wieloch. Witał władze samorządowe Powiatu Oleckiego, Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku i Komendanta Powiatowego Policji  

w Olecku. Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Olecko, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów oraz mieszkańców biorących udział  

w sesji.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, że po ostatniej sesji odszedł Sołtys Sołectwa Gąski – Pan Piotr Kalbarczyk.  

Poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie jego pamięci. 

 

MINUTA CISZY 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 16 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Czterech radnych przybyło na sesję podczas jej trwanaia. 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 
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3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Marin Czekay 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Grzegorz Kłoczko 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 

15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023.  

3. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Analiza kosztów wytworzenia energii cieplnej w Przedsiębiorstwie Energetyki 

Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku w porównaniu do innych wytwórców energii cieplnej  

w Olecku – referat Komisji Rewizyjnej. 

6. Dostępność do obiektów użyteczności publicznej w gminie dla osób 

niepełnosprawnych oraz matek z wózkami uwzględniając infrastrukturę miejską  

z dostępem do obiektów sportowych i rekreacyjnych – referat Komisji Rewizyjnej. 

7. Realizacja zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

8. Analiza oświadczeń majątkowych. 

9. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

10. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

11. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako członka rzeczywistego Unii 

Miasteczek Polskich, 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki, 

c) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko, 

d) utworzenia jednostki organizacyjnej gminy Olecko – Dziennego Domu 

„Senior+” w Olecku, włączenia go do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Olecku , 

e) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku, 

f) przyjęcia programu osłonowego „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców 

Gminy Olecko” na lata 2020-2025, 

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
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h) rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka o nieutworzeniu w roku 

szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

j) zmiany  budżetu Gminy Olecko na 2019 rok, 

k) emisji obligacji. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o zdjęcie w punkcie 12 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu c: 

 projektu uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zgłosiła wniosek o zdjęcie w punkcie 12 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu h: 

 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek Burmistrza pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia w punkcie 12 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu c:  

 projektu uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko.  

Numeracja pozostałych podpunktów zmieni się odpowiednio. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

PRZECIW (1) 
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Marian Prusko. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał wniosek Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia w punkcie 12 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu h:  

 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, 

Alicja Nowik. 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kaczor. 

 

Rada przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poprosił Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na ławników o odczytanie 

opinii.  

 
Przewodniczący Zespołu opiniującego kandydatów na ławników – Wioletta Dorota Żukowska 

odczytała opinię Zespołu z dnia 17 października 2019 r. dotyczącą kandydatów na ławników 

– treść w załączeniu do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, że Rada wybiera ławników w głosowaniu tajnym. Zgodnie z zapisami  

§ 60 ust. 1 Statutu Gminy Olecko, głosowanie przeprowadzi i wynik ogłosi powołana  

w tym celu 3 osobowa Komisja Skrutacyjna.  

Prosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej.  

 

W skład komisji skrutacyjnej zgłoszono: 

 Radnego Wojciecha Leonarczyka, 

 Radną Alicję Nowik, 

 Radnego Marcina Roszko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał wyżej wymienionych radnych, czy wyrażają zgodę  

na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej. Radni wyrazili zgodę. Innych kandydatur 

nie zgłaszano.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zamknięcie listy i przyjęcie powyższego 

składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zamknięcia listy kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kaczor. 

 

Rada jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie całej listy 

kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia całej listy kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Wojciech Leonarczyk, Marcin Roszko. 

NIEOBECNI (1) 

Anna Kaczor. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poprosił o ukonstytuowanie się komisji i przygotowanie kart do głosowania. W tym czasie 

przedstawił zasady wyboru ławników.  

Poprosił Komisję Skrutacyjną o rozdanie radnym kart do głosowania. Następnie odczytywał 

w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy podchodzili do parawanu i głosowali. 

Karta do głosowania radnej Anny Kaczor została przekreślona czerwonym flamastrem, 

ponieważ była ona nieobecna na sesji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że głosowanie zostało zakończone. Poprosił 

Komisję Skrutacyjną o przeliczenie głosów. W tym celu ogłosił 5 minut przerwy.  

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z tajnego 

głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Olecku.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Alicja Nowik 

odczytała protokół głosowania tajnego w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Olecku 

– treść w załączeniu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż mając na uwadze ogłoszenie przez Komisję Skrutacyjną wyniki wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Olecku, kandydaci uzyskując wymaganą większość 

głosów, stali się ławnikami i fakt ten, na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej, jest 

podstawą prawną do sporządzenia formalnego aktu wyboru, a więc sporządzenia uchwały 

Rady Miejskiej o wyborze określonych osób na ławników. Sporządzona uchwała ma 

charakter deklaratoryjny, czyli potwierdza tylko wybór danych osób na łaników, który 

dokonał się w głosowaniu tajnym. 

Odczytał uchwałę Nr ORN.0007.102.2019 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 31 października 

2019 r. w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.102.2019 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, iż zanim przejdzie do realizacji punktu 3 porządku obrad oddaje głos 

przedstawicielowi Banku Żywności w Olsztynie w celu zaprezentowania Projektu „FOLM – 

Z natury do rynku pracy”. 

 

Przedstawiciel Banku Żywności w Olsztynie – Renata Rudnicka 

na podstawie prezentacji omówiła Projekt „FOLM – Z natury do rynku pracy” – treść  

w załączeniu do protokołu. 

 

Uczestnicy projektu zabrali głos dzieląc się zdobytymi doświadczeniami. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 11 zarządzeń, które zostały zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie internetowej w zakładce – 

Urząd Miejski – Informacje międzysesyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

zadał pytanie odnośnie umorzenia postępowania prowadzonego przez prokuraturę oraz 

dlaczego późno zostało wydane zarządzenie dotyczące budżetu obywatelskiego. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

prosił Kierownika Wydziału Strategii i Rozwoju – Panią Anetę Milczarek o udzielenie 

odpowiedzi na pytanie dotyczące budżetu obywatelskiego. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

udzieliła odpowiedzi na pytanie radnego. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na pierwsze zapytanie radnego. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zwrócił uwagę, iż załącznik do zarządzenia dotyczącego budżetu obywatelskiego nie został 

przedstawiony 13-osobowemu zespołowi powołanemu do pracy nad budżetem, a także 

Burmistrz nie zabezpieczył się przed sytuacją, która miała miejsce w tym roku odnośnie 

kwot. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do uwag radnego.  

 

Radna Renata Maciąg 

prosiła o przybliżenie procedur, które zostały złamane przez skarbnika, w kontekście 

zażalenia złożonego na postanowienie prokuratury. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień w powyższej kwestii. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

zapytała, kiedy zostały aktywowane karty dostępu (tokeny) Burmistrza i Zastępcy Burmistrza.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział na pytanie radnej. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał Radę, czy wyraża zgodę na udzielenie głosu rodzicom dzieci uczących się w Centrum 

Edukacji Specjalnej w Olecku. 

 

Rada przez aklamację wyraziła zgodę na udzielenie głosu w tym punkcie. 

 

Przedstawicielka Komitetu Rodzicielskiego Centrum Edukacji Specjalnej przy 

Środowiskowym Domu Samopomocy w Olecku – Wanda Janicka 

poinformowała o wystąpieniu do Burmistrza z prośbą o pomoc w znalezieniu nowej siedziby 

dla CES. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi Przedstawicielki Komitetu Rodzicielskiego CEZ. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

dodała, iż była też skierowana prośba o przekazanie nieruchomości przez gminę na rzecz 

stowarzyszenia, chciała znać zdanie Burmistrza na ten temat. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zabrał głos w sprawie Centrum Edukacji Specjalnej. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

Złożył podziękowania Radnemu Marcinowi Czekay za współpracę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała o spotkaniach, na których reprezentowała Radę Miejską w Olecku. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 5 – Analiza kosztów wytworzenia energii cieplnej w Przedsiębiorstwie 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku w porównaniu do innych wytwórców energii 

cieplnej w Olecku – referat Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 
odczytał referat na temat analizy kosztów wytworzenia energii cielnej w PEC Sp. z o.o.  

w Olecku – treść referatu w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

zapytał, dlaczego nie można ustalić, czemu koszt ciepła jest praktycznie sto procent tańszy  

w pozostałych spółkach. 

 

Członek Komisji Rewizyjnej – Marcin Roszko 

wyjaśnił, iż PEC Sp. z o.o. w Olecku posiada małą kotłownię i trudno je porównywać  

z innymi firmami, które posiadają większe kotłownie, gdzie koszt wytworzenia ciepła jest 

tańszy.  

 

Prezes Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku – Marcin Małecki 

udzielił wyjaśnień w ww. zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poprosił o przedstawienie wyjaśnień na piśmie. 

 

Innych pytań do referatu nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Dostępność do obiektów użyteczności publicznej w gminie dla osób 

niepełnosprawnych oraz matek z wózkami uwzględniając infrastrukturę miejską  

z dostępem do obiektów sportowych i rekreacyjnych – referat Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 
poinformował, iż wszystkie jednostki przekazały informacje na temat dostępności obiektów 

dla osób niepełnosprawnych, a materiał jest obszerny. Odczytał fragmenty informacji oraz 

wnioski Komisji – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Pytań nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Realizacja zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

na podstawie prezentacji przedstawiła informację Burmistrza – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

pogratulował wszystkim nauczycielom za wyniki egzaminów.  
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Radny Wojciech Rejterada 

przyłączył się do gratulacji i zwrócił uwagę, iż kwota na stypendia szkolne jest przyznawana 

proporcjonalnie do liczby uczniów w szkole, a nie do liczby osób spełniających kryteria. 

Bywa, że za niższe osiągnięcia uczeń otrzymuje dwukrotnie wyższe stypendium, niż w innej 

szkole, gdzie więcej osób spełniło kryterium za wyższe osiągnięcie. Zgłosił wniosek, aby 

ustandaryzować kryteria i nie warunkować kwoty na stypendia od liczby uczniów. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 8 – Analiza oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał analizę oświadczeń majątkowych – treść w załączeniu do protokołu.  

 

Pytań ani uwag do treści analizy nie zgłoszono.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 9 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radna Renata Małgorzata Maciąg 

złożyła oświadczenie na piśmie w sprawie odwołania z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Komisji Oświaty (…) – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

podziękował Sołtysowi Sołectwa Dąbrowskie – Grzegorzowi Wróblewskiemu za zaproszenie 

na spotkanie integracyjne „Dzień ziemniaka”.  

Poinformował, iż mieszkańcy Sołectwa Możne zaprosili go wraz z Radną Renatą Maciąg  

na spotkanie poświęcone założeniu koła gospodyń wiejskich. 

Ponadto Klub Radych Olecko Nasze Miasto, przy pomocy oleckich przedsiębiorców, 

przekazał komputer do Klubu Seniora na Osiedlu Siejnik.  

   

Radny Mariusz Miłun 

odniósł się do oświadczenia Radnej Renaty Małgorzaty Maciąg. 

Zwrócił uwagę, iż w poprzednich kadencjach radni otrzymywali materiały na sesję, które były 

opatrzone podpisami osoby sporządzającej i sprawdzającej projekt uchwały oraz podpis radcy 

prawnego, który sprawdzał dokument pod względem formalno-prawnym. Obecnie radni 

otrzymują materiały drogą elektroniczną, ale bez podpisów. Jego zdaniem warto wrócić do tej 

dobrej praktyki.  

Zapytał Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku o ciągnik, 

który został wybrany do zakupienia przez spółkę. 

 

Radna Renata Małgorzata Maciąg 

w trybie ad vocem zabrała głos odnośnie wypowiedzi Radnego Mariusza Miłuna. 
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Radny Mariusz Miłun 

zabrał głos w trybie ad vocem. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

podziękował Burmistrzowi, Kierownikowi Wydziału Edukacji oraz dyrekcji szkoły  

za umożliwienie wyjazdu uczniów niepełnosprawnych na międzywojewódzkie zawody 

sportowe w lekkoatletyce, na których zdobyli 11 medali. 

Zgłosił wniosek do Przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących wszystkich 

komisji przygotowujących referaty, aby materiały radni otrzymywali przed sesją, natomiast 

podczas obrad wystąpienie ograniczało się tylko do wniosków. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

w imieniu mieszkańców miasta wystąpiła w sprawie podwyżek m.in. opłat czynszowych. 

Zaapelowała do radnych o zastanowienie się przy podejmowaniu uchwał. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

poinformował, iż na poprzedniej sesji zainicjował działania w celu nadania pośmiertnie 

medalu Panu Andrzejowi Jakuszko. Cała Rada podpisała się pod wnioskiem i będzie dalej 

działać w kierunku nadania medalu. 

Powołując się na § 84 ust. 1, § 88 ust. 2 oraz § 89 ust. 2 Statutu Gminy Olecko zwrócił 

uwagę, iż ma wątpliwości, czy obecnym Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej może być 

były Zastępca Burmistrza. Ponadto zespół kontrolny składający się z 3 członków Komisji 

Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli wyznacza Przewodniczący Rady. Nie zauważył tego 

w przytoczonych referatach. Prosił o wystąpienie do radcy o opinię prawną w powyższej 

sprawie. 

 

Radna Alicja Nowik 

zaprosiła obecnych na obchody światowego dnia walki z cukrzycą w dniu 14 listopada  

br. Podziękowała Wydziałowi Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa za pomoc  

w organizacji obchodów. 

 

Radny Marcin Czekay 

podziękował wszystkim za współpracę w ostatnim roku. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

przypomniał wszystkim, iż urząd winien być przyjazny dla mieszkańców. W jego ocenie 

mieszkaniec powinien być na pierwszym miejscu. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Marta Witkowska 

odpowiedziała na pytanie radnego Mariusza Miłuna w kwestii zakupu ciągnika. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń i zapytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 10 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 
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Mieszkaniec Olecka – Wacław S. 

w imieniu mieszkańców Spółdzielni Mieszkaniowej w Olecku zabrał głos odnośnie uchwały 

podjętej na sesji w dniu 27 września 2019 r. w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej 

opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności, a także w sprawie proponowanych 

podwyżek stawki podatku od nieruchomości. 

 

W dyskusji wzięli udział inni mieszkańcy Olecka. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zabrał głos w sprawie gospodarki odpadami. 

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

zwrócił się z prośbą o postawienie wiaty przystankowej w sołectwie na terenie prywatnym, 

którego właściciel wyraził zgodę dla uczniów dojeżdżających i wydłużenie trasy autobusu 

szkolnego. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział na zgłoszoną prośbę.  

 

Mieszkaniec Olecka – Krzysztof K. 

jako pełnomocnik miejscowego dewelopera zapytał, z jakiego powodu projekt uchwały  

w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko dziś nie jest uchwalany oraz jaki jest przewidywany najbliższy termin 

wniesienia pod obrady zmiany studium i czy procedury wyłożenia studium ewentualnie będą 

skrócone. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział na zgłoszone zapytania.  

 

Radny Mariusz Miłun 

przedstawił stanowisko radnych wybranych do Rady Miejskiej, kandydujących z Komitetu 

Wyborczego Wyborców Mała Ojczyzna Olecko w sprawie gospodarki odpadami i zgłosił 

następujące zapytania: 

 co dalej stanie się z linią sortowniczą przy składowisku odpadów  

w Siedliskach, na którą zostały poniesione duże nakłady oraz czy przedstawiciele 

gminy zrobili wszystko, by koszty ponoszone przez gminę związane  

z funkcjonowaniem składowiska i transportem były jak najniższe, 

 jak będzie weryfikowana liczba mieszkańców w domach jednorodzinnych, które 

zamieszkują cudzoziemcy w liczbie nawet kilkudziesięciu osób. 

 

Radna Małgorzata Maciąg 

poinformowała jak rozwiązano problem segregacji śmieci na Osiedlu Lesk administrowanym 

przez Spółdzielnię Mieszkaniową Lesk. 

 

Na tym punkt zakończono. 

P R Z E R W A 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

 

Do punktu 11 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 12 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako członka rzeczywistego Unii 

Miasteczek Polskich 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Ferdynand Grodzicki 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

przedstawiciela Gminy Olecko jako członka rzeczywistego Unii Miasteczek Polskich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako członka rzeczywistego Unii Miasteczek 

Polskich. 
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Wyniki głosowania 
 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Cezary Bielawski, Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako 

członka rzeczywistego Unii Miasteczek Polskich. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.103.2019 

w załączeniu 

 

 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Ferdynand Grodzicki 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, że do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono uwagę. Zgodnie z załącznikiem  

Nr 2 do projektu uchwały Burmistrz zajął stanowisko o jej nieuwzględnieniu w części. 

Zapytał, czy radnym jest znana treść stanowiska Burmistrza w sprawie zgłoszonej uwagi? 

 

Radni przez aklamację potwierdzili, iż znana im jest treść zgłoszonej uwagi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, że szczegółowo zostały one przedstawione na posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie w części 

uwagi zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia w części uwagi zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Cezary Bielawski, Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga została nieuwzględniona w części. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Cezary Bielawski, Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.104.2019 

w załączeniu 

 

 

c) utworzenia jednostki organizacyjnej gminy Olecko – Dziennego Domu „Senior+” 

w Olecku, włączenia go do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Ferdynand Grodzicki 

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 4 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie utworzenia 

jednostki organizacyjnej gminy Olecko – Dziennego Domu „Senior+” w Olecku, włączenia 

go do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 utworzenia jednostki organizacyjnej gminy Olecko – Dziennego Domu „Senior+”  

w Olecku, włączenia go do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Cezary Bielawski, Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej gminy 

Olecko – Dziennego Domu „Senior+” w Olecku, włączenia go do Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.105.2019 

w załączeniu 

 

  

d) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku  

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały, a opinie komisji były pozytywne.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Cezary Bielawski, Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.106.2019 

w załączeniu 

 

 

e) przyjęcia programu osłonowego „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców 

Gminy Olecko” na lata 2020-2025 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Ferdynand Grodzicki 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców Gminy Olecko” na lata 

2020-2025. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia programu osłonowego „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców Gminy 

Olecko” na lata 2020-2025. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Cezary Bielawski, Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Teleopieka 

dla potrzebujących mieszkańców Gminy Olecko” na lata 2020-2025. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.107.2019 

w załączeniu 

 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wskazał zmiany wniesione do projektu uchwały w drodze autopoprawki oraz przedstawił 

dane związane z wpływami do budżetu gminy. 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

przedstawiła kalkulacje rocznej wysokości podatku dla poszczególnych właścicieli 

nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) przy 1 głosie za, 1 głosie przeciw  

i 2 głosach wstrzymujących nie zaopiniowała projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Ferdynand Grodzicki 

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja jednogłośnie przyjęła poprawkę do projektu uchwały, polegającą na zmianie stawek 

podatku od nieruchomości: 

 w § 1 pkt 1 ppkt c z 0,50 zł zmniejszyć na 0,46 zł, 

 w § 1 pkt 2:  

- ppkt a z 0,81 zł zmniejszyć na 0,75 zł, 

- ppkt b z 23,07 zł zwiększyć na 23,80 zł, 

- ppkt e z 8,05 zł zmniejszyć na 7,50 zł. 

 

Radny Mariusz Miłun 

poinformował o intencji Komisji, z której wynikała przyjęta poprawka. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Wojciech Rejterada, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Komisji Oświaty (…)  

w sprawie zmiany stawek podatku od nieruchomości: 

 w § 1 pkt 1 ppkt c z 0,50 zł zmniejszyć na 0,46 zł, 

 w § 1 pkt 2:   

- ppkt a z 0,81 zł zmniejszyć na 0,75 zł, 

- ppkt b z 23,07 zł zwiększyć na 23,80 zł, 

- ppkt e z 8,05 zł zmniejszyć na 7,50 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany stawek podatku od nieruchomości – wniosek Komisji Oświaty (…). 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 6,  

PRZECIW: 8,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada. 

PRZECIW (8) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik. 
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WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada nie przyjęła wniosku Komisji Oświaty (…) w sprawie zmiany stawek podatku  

od nieruchomości.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11,  

PRZECIW: 4,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 4,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (4) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Jarosław Bagieński, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.108.2019 

w załączeniu 

 

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Ferdynand Grodzicki 

poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym odstąpiła  

od zaopiniowania projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Mariusz Miłun 

zapytał, z czego wynika różnica w planie wydatków bieżących wykazanych w załączniku  

Nr 2 do projektu uchwały oraz w zmianach budżetu gminy na zadaniu: „Nasze Krasnale  

to Bystrzaki”.  

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała na pytanie radnego. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2019-2028. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.109.2019 

w załączeniu 

 

 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Ferdynand Grodzicki 

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

przy 2 głosach za i 4 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Mariusz Miłun 

zwrócił uwagę, iż w rozdz. 90008 § 6057 zmniejsza się wydatki inwestycyjne  

o 1.151.450,00 zł. Po stronie dochodów nie mógł znaleźć zmiany zmniejszającej. Ostatnia 
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zmiana w planie dochodów była podjęta 29 marca 2019 r. i wprowadzała kwotę  

1.710.095,00 zł. Zapytał, czy możliwe jest wykonanie planu dochodów na tym zadaniu nie 

realizując zadania w co najmniej takiej kwocie w tym roku. Chciał wiedzieć, czy jest  

to zgodne z prawem.  

Odnośnie rozdz. 80195 § 4617 i § 4619 zwrócił uwagę, iż zaplanowano koszty postępowania 

sądowego i prokuratorskiego na łączną kwotę 1.000,00 zł. Zapytał, jakie są planowane 

wydatki. 

W kwestii zmian budżetu gminy wprowadzonych zarządzeniem Burmistrza zapytał radcę 

prawnego, czy Burmistrz rozdysponowując 30 września br. zarządzeniem subwencję  

z rezerwy ogólnej zrobił to zgodnie z prawem. W jego ocenie zgodnie z § 257 ustawy  

o finansach publicznych Burmistrz mógł zmienić jedynie plan dochodów, a zmienił również 

plan wydatków, co jest kompetencją Rady.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

stwierdził, iż to pytanie nie powinno być kierowane do radcy prawnego, gdyż w kwestiach 

finansowych nie jest w stanie udzielić odpowiedzi.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Radny Mariusz Miłun. 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła odpowiedzi na pytania radnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 11,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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PRZECIW (7) 

Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 roku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.110.2019 

w załączeniu 

 

 

i) emisji obligacji 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 3 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,    

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – 

Ferdynand Grodzicki 

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie emisji obligacji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 emisji obligacji. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  
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PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Anna Kaczor. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.111.2019 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 13 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


